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Biće novih radnih mesta
     Član Gradskog veća zadužen za oblast sela i ruralnog razvoja Dejan Živanović u utorak, 18.
septembra, posetio je Starčevo i radno - poslovnu zonu koju je Mesna zajednica tako definisala
prilikom izrade Plana generalne regulacije našeg naseljenog mesta.     Na prostoru koji se
nalazi na izlazu iz Starčeva prema Omoljici već  “niče“ prva investicija. Reč je o stanici za otkup
poljoprivrednih proizvoda. Pokrajinski poslanik Petar Andrejić i predstavnici investitora i MZ
Starčevo predočili su Živanoviću i ideju da Grad Pančevo pomogne ovu inicijativu, kao i njoj
slične, komunalnim opremanjem ekonomskih zona, kako bi se lakše privukli investitori i otvorila
nova radna mesta.

   - Prilikom izrade Plana generalne regulacije Starčeva vodili smo se željom da, pored
komunalnog, omogućimo i privredni razvoj našeg mesta. Formirali smo dve radno - poslovne
zone i imamo velika očekivanja u pogledu otvaranja novih radnih mesta jer je naše područje,
zbog blizine Pančeva i Beograda, vrlo atraktivno. Pun kapacitet tek očekujemo nakon završetka
obilaznice oko glavnog grada, koja će naše mesto spojiti s Vinčom. Izgradnja otkupne stanice
prvo je od očekivanih ulaganja, a naša lokalna zajednica želi da maksimalno podrži investitore.
Zbog toga smo i pokrenuli inicijativu da Grad komunalno opremi zemljište - istakao je Petar
Andrejić.

   Kada je reč o konkretnoj investiciji, ona će biti realizovana na površini od jednog hektara.
Nosilac je Agrocentar  “Volođa“, sa sedištem u Vojlovici, koji postoji 18 godina i ima pet stalno
zaposlenih agronoma i poljoprivrednih tehničara. Firma se bavi širokom lepezom poslova u vezi
s poljoprivredom - otkupom svih vrsta proizvoda, snabdevanjem povrtara repromaterijalom,
proizvodnjom plastenika, montažom sistema za navodnjavanje, uvozom semena...

   O planovima koji se odnose na starčevačku filijalu vlasnik Nenad Nikolić kaže:
   - Trenutno su na delu radovi prve faze - namestili smo kolsku vagu, finiširamo izgradnju
upravne zgrade, a na hali od 1000 kvadrata počinje postavljanje krova. U drugoj i trećoj fazi
nameravamo da na 5000 kvadrata gradimo i druge objekte, poput hladnjače i novih hala. Pored
otkupnog mesta, ovde će se naći i proizvodni pogoni. Već smo u pregovorima o saradnji s
partnerima iz Turske i Grčke i vrlo je moguće da ćemo u dogledno vreme, recimo, izrađivati
uređaje za navodnjavanje.
   Investitor dodaje da ima velikih problema s tromom administracijom, čekanjem na dozvole,
kao i s neopremljenom komunalnom infrastrukturom.

   - Sve do sada napravili smo od sopstvenog novca, pa nam bilo kakva pomoć države ne bi
škodila. To se nije godinama dešavalo iako uredno plaćamo sve poreze i doprinose, a naši
radnici oduvek redovno dobijaju plate, čak i pre isteka meseca. Uopšte, ima preduzetnika koji
žele da ulažu i treba ih samo malo pogurati, ali političari nas se uglavnom sete samo pred
izbore. Zbog takvog odnosa mnogi odustanu, međutim ja sam uporan kao Don Kihot i, uprkos
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svemu, uspevam da stvari isteram do kraja - navodi Nikolić.

   Vlasnik  “Volođe“ je, ipak, izrazio nadu da će poslednji razgovori s ljudima iz Mesne zajednice
i Gradskog veća ubrzati tok stvari. Otvaranje očekuje do novembra, a pretpostavlja da će
zaposliti petnaestak ljudi, s naznakom da će prednost imati Starčevci.
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